

# 美孚室內草地滾球中心 Mei Foo Indoor Lawn Bowls Centre

九龍美孚新邨百老匯街69-119號四期商場一樓

1st Floor, Phase 4 Shopping Mall, 69-119 Broadway Street, Mei Foo Sun Chuen, Kowloon

電郵 email : meifoolawnbowl@gmail.com 電話 Tel :9632 8213 (Dick Li)



## 入會申請手續及繳費指引

貴客可到本心的 Facebook 或 Instagram 專頁瞭解本中心會籍介紹。

申請入會方式有以下三種：

- (1) Facebook 專頁已貼出運動會員入會表格 (IG 沒有)，貴客可自行列印，並將填好的表格以 WhatsApp (電話：9632 8213 - Dick Li) 或電郵 (meifoolawnbowl@gmail.com) 方式遞交；或
- (2) 進入此連結 (<https://forms.gle/9bB839g9Do4XoJgS8>) 直接填寫並遞交；或
- (3) 親臨本中心申請入會。

遞交入會申請後，請盡快以下列方式繳交年費 (\$500) 及首月月費 (\$100)。方法有三種：

- (a) 轉賬至以下銀行戶口：  
收款銀行：星展銀行  
戶口姓名：Accusports Limited  
戶口號碼：(016) 002465016 支票戶口
- (b) PayMe 給 Dick Li (9632 8213)  
完成 (a) 或 (b) 後，請以 WhatsApp (電話：9632 8213 - Dick Li) 通知，以便盡快確認預訂；
- (c) 親臨本中心繳交費用

當確認申請資料無誤及完成繳費後，本中心會向成功申請者以「電郵方式」發出會員邀請。

按電郵內容完成用戶設定(以申請時所填電郵地址 login、密碼則自設)，便可經訂場系統 (<https://mflb.simplybook.asia/v2/>)，預訂14天內的球道。

訂場程序，請參看《[預訂球道及繳費指引](#)》

用手機掃右邊二維碼直接進入會員登記系統



## Membership Joining and Payment Guideline

Customers may get to know more about our Centre and Membership by visiting our our Facebook and Instagram pages.

There are 3 ways to join our membership :

- (1) Membership Application Form is posted in our Facebook page (but not in IG). Customers may print it out, and submit the completed form by WhatsApp (Tel : 9632 8213 - Dick Li) or by email (meifoolawnbow@gmail.com); or
- (2) [Click this hyperlink \(https://forms.gle/9bB839g9Do4XoJgS8\)](https://forms.gle/9bB839g9Do4XoJgS8) and complete
- (3) Apply in person at the Centre.

Once the Application Form is submitted, please arrange as soon as possible to pay the Annual Fee (\$500) and first Monthly Fee (\$100). There are 3 ways to pay :

- (a) Transferring to the following bank account :  
Receiving bank : DBS Bank (HK)  
Name of Account : Accusports Limited  
Account Number : (016) 002465016 Current A/C
- (b) PayMe to Dick Li (Tel : 9632 8213)  
[Once paid by \(a\) or \(b\), please WhatsApp \(Tel : 9632 8213 - Dick Li\) to inform us, so that we can confirm the booking](#)
- (c) Come to our Centre to make payment

When the data submitted is verified and payment confirmed receipt, we will send an Invitation By Email to the successful applicant.

[Finish setting up as per instruction in the email \(login is your email address used in application, password is set by yourself\), Member can start booking rinks within the next 14 days in our booking system \(https://mflb.simplybook.asia/v2/\)](#)

[For booking rinks, please refer to "Booking Rinks and Payment Guideline"](#)

Scan QR code on the left to go to Join Membership directly.